

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix-Travail-Patrie

\*\*\*\*\*

MINISTERE DE L'ENSEIGNEMENT  
SUPERIEUR

\*\*\*\*\*

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace-Work-Fatherland

\*\*\*\*\*

MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

\*\*\*\*\*

COMMUNIQUE N° \_\_\_\_\_/MINESUP/SG/DAUQ/SDEAC du \_\_\_\_\_

Press Release

23-00312

of 17 AOUT 2023

Portant admission des candidats aux concours d'entrée en troisième année du cycle des Ingénieurs du Numérique Artistique et des Ingénieurs du Numérique des Humanités à l'Ecole Nationale Supérieure Polytechnique de Yaoundé (ENSPY), au titre de l'année académique 2023/2024.

*To admit candidates into the third year of the digital engineering training program, in the field of study, digital arts and digital humanities at the National Advanced School of Engineering of Yaounde (NASEY), for the 2023/2024 academic year.*

**Le Ministre d'Etat, Ministre de l'Enseignement Supérieur communique:**

*The Minister of State, Minister of Higher Education hereby announces:*

Sous réserve de la présentation des originaux des diplômes suivants: Diplôme Universitaire de Technologie (DUT), Diplôme d'Etudes Universitaires Générales (DEUG), Diplôme d'Ingénieur des Travaux ou Licence de Physique, Licence de Physique et Chimie, Mathématiques, Informatique, etc...

*With the condition to present the diploma of DUT, DEUG, first degree of Engineering, Physics, Physics-Chemistry, Computer Science and Mathematics,*

Les candidats dont les noms suivent sont déclarés définitivement admis et classés par ordre de mérite aux concours d'entrée en troisième année du cycle des Ingénieurs du Numérique Artistique et des Ingénieurs du Numérique des Humanités à l'Ecole Nationale Supérieure Polytechnique de Yaoundé, au titre de l'année académique 2023/2024. Il s'agit de:

*The following candidates ranked in order of merit are definitively admitted, into the into the third year of the digital engineering program, in the fields study, digital arts and digital humanities at the National Advanced School of Engineering of Yaounde (NASEY), for the 2023/2024 academic year.*

**A- CYCLE DES INGENIEURS DU NUMERIQUE ARTISTIQUE**

MABOU KAMDEM RANDY  
TSAYEM PAGUEM MERVEILLE FAIDA  
ESSIMI MVONDO ODILE ROSITA  
EYENGA MINKONDA LAURENTINE SERENA  
TAMBOU DJOMOU FRANCK DONALD  
NYEMECK KANA Moïse Calvin  
EDENE LUCIE SAINT PIERRE

**B- CYCLE DES INGENIEURS DU NUMERIQUE DES HUMANITES**

OUANDJI NJANANG HERVE FABRICE  
MIDJO MIDJO PATRICK LEREL

